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Tureckie media łączą z Romą Taliscę, brazylijskiego ofensywnego

pomocnika Besiktasu, wypożyczonego z Benfici. Z kolei włoskie portale

donoszą o młodych Yunusie i Sefa Akgunie, którzy mogą pojawić się na

młodzieżowych testach w Trigorii. W związku z różnymi pogłoskami

tureckie radio Radyospor skontaktowało się z Monchim.  

Cengiz Under?

- Jesteśmy naprawdę zadowoleni z Cengiza Undera, udowodnił jakość, z powodu

której go pozyskaliśmy, jest normalnym, że potrzebował okresu aklimatyzacji.

Pierwszym, który powiedział mi o Cengizie był Bayram Tutumlu, odkrył go dla mnie.

Z nim i jego synem sprowadziliśmy do Sevilli Poulsena. Transfer był możliwy dzięki

ich pomocy i dzięki Gokselowi Gumusdagowi. Cengiz był zainteresowany transferem

do Romy, ale nie było łatwo, gdyż chciał go też Manchester City. Jest młodym

graczem, myślimy, że będzie bardzo mocny, staramy się wydobyć jego potencjał.

Nazwisko Cengiza przewija się wśród największych klubów, dla przykładu Bayram

Tutumlu powiedział mi, że obserwuje go Barcelona, a on ma bliskie związki z

Blaugraną.

Jak czuje się Monchi w Rzymie?

- Czuję się dobrze w Rzymie, staram się cały czas poprawiać, mogę spisać się lepiej.

W Sewilli czułem się dobrze, to mój dom, teraz muszę myśleć w bardziej

profesjonalny sposób.

Odczucia przed pojedynkiem z Barceloną?

- Mam nadzieję, że będziemy mogli pokazać nasze umiejętności przeciwko Barcy. To

będą dwa naprawdę ciężkie mecze, zagramy przeciwko najlepszej drużynie na

świecie. Również Sevilla może przejść rundę z Bayernem Monachium.

Obserwujecie innych tureckich piłkarzy?

- Nie mogę podać nazwisk tureckich piłkarzy. Przyglądamy się różnym graczom, w

tym najbardziej znanym w Turcji. Z uwagą przyglądamy się Galatasaray. Bayram

wskazał mi kilku graczy. Mamy w Primaverze Rezana Corlu, również on będzie miał

dobrą przyszłość. Przybył z Danii, ocenimy go lepiej w przyszłym sezonie. Jest

chłopakiem, który dobrze trenuje.

Obserwujecie Soyuncu?

- Jest dobrym graczem, chłopakiem, którego obserwujemy i wiemy jak jest

utalentowany. Podobają nam się utalentowani gracze. Nie powiem nazwisk, ale

obserwujemy wielu graczy.

Talisca jest celem?
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- Jest jasnym, że uważam Taliscę za mocnego gracza. Jest interesującym i

obiecującym piłkarzem, zna go każdy dyrektor sportowy na świecie i uważa go za

świetnego gracza. Jednak na dzisiaj nie zrobiliśmy po niego żadnych ruchów.
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